
  

 

 

Op 21 februari 2023 stelden S.J.C. Becker (VVD) en S. Ceulemans (Leefbaar Rotterdam) 

ons schriftelijke vragen over AZC op de grens tussen Rotterdam en Barendrecht 

 

Inleidend wordt gesteld: 

Via een artikel in het AD hebben wij vernomen dat de gemeente Barendrecht aan de grens 

met 

Rotterdam een AZC gaat plaatsen. Over de komst van dit AZC is nog veel onduidelijk, 

daarom stellen wij de volgende vragen: 

 

 

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording: 

 

Vraag 1: Is al bekend wanneer een AZC op de bewuste locatie wordt gerealiseerd? 

 

Antwoord: 

Nee. 

 

Vraag 2: Van welke Rotterdamse voorzieningen gaan de bewoners van het AZC 

gebruik maken? 

 

Antwoord: 

De plannen van de gemeente Barendrecht betreffen een opvanglocatie voor  

Oekraïense vluchtelingen, statushouders en spoedzoekers.  

Van welke voorzieningen zij mogelijk gebruik gaan maken, is afhankelijk van de exacte  

samenstelling van de groep mensen  die op de locatie opgevangen wordt en de afspraken  

die we hierover met de gemeente Barendrecht kunnen maken. 

 

Vraag 3:  In hoeverre zijn de voorzieningen in Rotterdam toereikend om de bewoners 

van het AZC, hiervan gebruik te laten maken? 

a. Welke gevolgen heeft dit voor de bewoners van Lombardijen? 
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Antwoord: 

Zie antwoord op vraag 2. 

 

Vraag 4: Is het mogelijk om bijvoorbeeld met busjes de bewoners van een AZC vooral 

gebruik te laten maken van voorzieningen in Barendrecht? 

 

Antwoord: 

Dat is een mogelijkheid. Het is aan gemeente Barendrecht dit te organiseren.  

 

Vraag 5: Wat betekent een AZC op deze locatie voor de inzet van Stadsbeheer en 

Toezicht & Handhaving? 

b. Welke kosten zijn hiermee gemoeid? 

 

Antwoord: 

De gemeente Barendrecht is verantwoordelijk voor stadsbeheer, toezicht en handhaving  

op de betreffende locatie.  

 

Vraag 6: Past de komst van een AZC op deze locatie binnen het geldende 

bestemmingsplan? 

 

Antwoord: 

Nee, het project past naar ons oordeel niet binnen deze bestemming aangezien deze  

bestemming als hoofdfunctie alleen “dagrecreatie (extensief)” toelaat waaronder volgens  

het ter plaatse geldende bestemmingsplan begrepen moet worden “Recreatie met weinig  

dynamiek die nauwelijks druk uitoefent op de omgeving. Bijvoorbeeld wandelen, fietsen,  

skaten, paardrijden, vissen, zwemmen, vaarsporten en natuurobservatie. Er zijn weinig of  

geen gebouwen nodig en het aantal recreanten (per tijdseenheid of oppervlakte eenheid)  

is beperkt.” Maar het college van burgemeester en wethouders van Barendrecht is het  

bevoegd gezag dat zich hier een oordeel over zal moeten vormen.  

 

 

 


